
 
 

Protokoll styrelsemöte 2005-12-03 
Plats: Stena Danica, Latitud okänd 

 
Närvarande: Robert Boström (LID), Björn Jorhede (GBB), Jan Brandberg (KAN), Bo Sjöstöm (HÄL), 
Mervi Lundkvist (SKT), Mia Röhr (BAS), Owe Nilsson (KÅL), Hannu Kolehmainen (SKT) 
Anmäld frånvaro: Lasse Franck (GBB), Britt Andrén (KÅL) 
 

 
1) Mötets Öppnande  

Robert hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2) Godkännande av dagordning 
Godkändes utan ändringar. 
 

3) Ekonomisk genomgång 
Ekonomin uppvisar en fortsatt god stabilitet. Omsättningen är även den god. 
Jan har fortsatt kontroll över distriktets goda ekonomi. 

 
4) Vad har hänt senaste tiden? 

Robert informerade lite om vad som hände och diskuterades under från distriktskonferensen. 
Bl.a. om kommande marknadsföring (mot barnfamiljer).  
Disciplinnämndkursen visade på hur okunniga vi har varit i ämnet.  
Tränarkursen Steg 2 som hölls nere i Lindomehallen och på Hotel Halland i Kungsbacka var 
trevlig, nyttig och uppskattad. 
SBF:s valberedning har uppmanat distrikten att vaska fram namnförslag till 
förbundsstyrelsen. Många av styrelsemedlemmarna skall avgå.  
 

5) Distriktets disciplinnämnd, samarbete med NSBF. 
P.g.a. att disciplinnämnden inte ska behandla ärenden inom det egna distriktet föreslog 
Robert att vi har ett samarbete med NSBF. Allt beror på vad Förbundsstyrelsen säger om ett 
samarbete i denna fråga. 
 

6) Svenska cupen dam inbjudan, spelform m.m. 
Inbjudan har kommit från förbundet. Skall spelas 28/1 -06. Anmälan senast 12/1. Finalen 
spelas förmodligen i Stockholm. 

 
7) Nyheter inför 2006.  

Lite nya regler ang. Svenska cupen. Bl.a. när det gäller medlemmar i laget (max 8st). 
Skytte-SM har lite nya grejer. 
Även licensen har lite nya regler. 
Det har även kommit mer klargörande angående ”Döda Klot”. 
 
 
 



 
 

8) Tecknande av nytt hyreskontrakt. 
Robert har tecknat nytt hyreskontrakt. Flytt av våra saker måste ske innan 31/12. Mejlkontakt 
kommer att tas med styrelsemedlemmarna för att hitta ett datum som passar så många som 
möjligt.  
 
 

9) EA 
EA har ännu inte fått nästa års tävlingskalender. Därför har EA inte kunnat göra en planering. 
EA-pengar kommer att sökas.  
 

10) Domarkurs och repetition för gamla domare. 
Robert informerade lite om tankar och planer angående upprensning i domarregistret och 
utbildandet av nya domare. Även vissa tankar om att fräscha upp kunskaperna hos redan 
utbildade domare. 
 

11) Övriga frågor: Fri talan och brainstorming utan protokoll. 
 

12) Mötet avslutas  
Robert tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 
Vid tangentbordet.   Justeras 
 
__________________________  _____________________________ 
Björn Jorhede sekreterare   Robert Boström Ordförande 

 


